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                           INTERPELACJA                            

dotyczy: koncepcji przebudowy dróg na terenie Osiedla Książenice. 

 

Zwracam się z prośbą w imieniu mieszkańców Osiedla Książenice o 

przedstawienie harmonogramu realizacji budowy dróg.  

W pierwszym etapie koncepcji planowana była budowa drogi w dwóch ciągach 

komunikacyjnych tj. w ul. Koncertowej i ul. Cichociemnych na odcinkch gdzie 

wybudowana jest kanalizacja. Obecny stan dróg na osiedlu jest zły, ubytki 

uniemożliwiają bezpieczny przejazd pojazdów a przede wszystkim mieszkańców 

i dzieci uczęszczających do szkoły. Zakład Gospodarki Komunalnej czyni starania 

o utrzymanie tych dróg w możliwie najlepszym stanie. Naprawa kruszywem daje 

efekty krótkofalowe „do pierwszego deszczu” pomimo , że wysypywane jest na 

drogi ok. 1 tyś. ton kruszywa rocznie.  

Przyczyną złego stanu dróg jest wysoki poziom wód gruntowych i każde opady 

deszczu, roztopy potęgują ten problem. Pragnę zwrócić uwagę, że drogi te 

stanowią dojazd do ok. 250 zabudowanych nieruchomości ( zamieszkuje w tym 

rejonie ok.1500 mieszkańców) dojeżdżających do pracy i szkoły, pojazdów 

wywożących ścieki komunalne, sprzętu budowlanego oraz śmieciarki 

odbierające odpady komunalne. Tylko budowa dróg w głównych ciągach 

komunikacyjnych rozwiąże uciążliwość zamieszkiwania i komunikacji. 

Wymienione ciągi komunikacyjne oraz drogi łączące się z nimi stanowią ok.7 ha 

pasa drogowego, którymi mieszkańcy dojeżdżają do pięknej arterii 

komunikacyjnej, która służy nie tylko użytkownikom z Książenic ale całej  

południowej części gminy. Proszę  o informację w sprawie planów realizacji tej 

inwestycji ponieważ jest duże zainteresowanie mieszkańców. 
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